
PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I SVÄRTINGE 
ÖSTRA VÄGFÖRENING 20110830

1. Ordföranden förklarade mötet öppnat.
2. Närvarande. Ulf Nyström, Mikael Forsman, Jari Pellikka, Jimmy Frogsjö, Ann-Charlotte 

Andersson, Urban Green,  Bengt Jemsö och Erika Conradsson.
3. Dagordningen godkändes.
4. Genomgång av föregående mötes protokoll.
5. Kassarapport. Kassören redogjorde för föreningens ekonomi. Påminnelse ska skickas ut 

till några som inte betalt vägavgiften.
6. Skrivelser:

- Från boende i området angående stigen, genvägen, från Bonäsvägen till 
Finspångsvägen. Den är brant och besvärlig och bl.a. rinner grus ner på 
Bonäsvägen vid kraftig nederbörd

7. Rapporter:
- Ovan nämnda problem är åtgärdat med grus, asfalt och en robust trappa.
- Mur på Bofinkstigen som skadats vid snöröjning är åtgärdad. 
- Sandlåda utställd vid Kyrkbacken inför kommande vinters halka.
- Skadan i asfalten i korsningen Domherrestigen – Kraftvägen är äntligen lagad. 

(Kommunens ansvar) 
- Röjning av överhängande sly från kommunens grönytor är beställd (bl.a. vid 

Stugvägen och Kraftvägen)
8. Övriga frågor:

- Vid övergångsstället vid skolan finns en björk som delvis är av. Urban tar hand om 
den.

- Rishögen längst ner vid Stugvägen måste komma bort. Kommunen kontaktas!
- Nedhängande grenar från björkar på Kyrkbacken vid rehabiliteringsboendet 

måste kapas.
9. Nästa styrelsemöte äger rum måndagen den 3/10 kl.19.00 hos Jimmy Frogsjö.
10. Mötet avslutades. 


